
Zápis ze zasedáńı KR dne 11. 3. 2011

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Libor Peltan, Ladislav Láska, Petr Hruška
Hosté: Věra Kronusová, Frantǐsek Illich, Michal Svatuška
Omluveni: Martin Holeček

1 Měřeńı teploty na koleji

JM se zeptal, zda bylo měřeńı již dokončeno. FI odpov́ıdá, že měřeńı zat́ım ukončeno nebylo, nicméně
naměřené teploty nevykazovaly známky porušeńı limit̊u. V pokoj́ıch, kde si obyvatelé stěžovali na
ńızkou teplotu byla teplota zvlášt’ přeměřována a shledána adekvátńı. Měřeńı by pokračovalo, pokud
by se rapidně sńıžily teploty. St́ıžnosti se budou samozřejmě řešit i nadále.

2 Kouřeńı na koleji

Na koleji byly vyvěšeny letáky vyzývaj́ıćı proti kouřeńı, které však byly brzy poškozeny nebo strhnuty.
PH navrhuje kuřáky usvědčit vyfoceńım. Prozat́ım jsme se dohodli apelovat na kuřáky osobně.

3 Zpráva o fungováńı malé klubovny

PH informuje o fungováńı malé klubovny. Zkušebńı provoz se osvědčil, lidi si klubovnu p̊ujčuj́ı a maj́ı
tuto možnost v podvědomı́.

4 Uložeńı židle do skladu

Studenti, kteř́ı maj́ı vlastńı židle maj́ı možnost kolejńı židli uložit do skladu po individuálńı domluvě
s VK.

5 Topeńı v hudebńı zkušebně

LP informuje, že je hudebńık̊um občas ve zkušebně zima. VK informuje, že tam topeńı neńı. LP
navrhuje, že by se mohlo přitopit př́ımotopem. VK souhlaśı, že to lze, nicméně je potřeba př́ımotop
zaevidovat. FI upozorňuje, že je problém s požárńımi předpisy a tedy nic takového nelze povolit.

6 Sč́ıtáńı lidu

VK informuje o tom, že je komisařem pro sč́ıtáńı lidu. Př́ıslušné formuláře lze vyzvednout u VK v
kanceláři. Vyplněný list lze odevzdat opět u VK v kanceláři, odnést sami na poštu, nebo vyplnit
formulář na internetu (jedna z těch možnost́ı stač́ı). Sč́ıtáńı vyplňuj́ı občané s trvalým pobytem v
ČR nebo v ČR př́ıtomni 25. - 26. 3. v noci (tzn. i cizinci).
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7 Stojany na kola

KR žádá VK o zavedeńı držák̊u kol. JM navrhuje vybavit jednu testovaćı mı́stnost držáky. VK žádá
KR o specifikaci projektu a cenovou kalkulaci. JM projekt zpracuje. LP se ptá na možnosti instalace
(zejména kde vedou rozvody vody). FI odpov́ıdá, že by to neměl být problém, spolu s LL zjist́ı bližš́ı
informace.

Ve výběru byla dva návrhy - projekt vypracovaný Michalem Svatuškou a Janem Muśılkem. Oba
projekt představili za účasti VK a následně proběhla diskuse mezi členy KR o kladech a záporech
jednotlivých projekt̊u. Na základě naměřených rozměr̊u kol a velikost́ı mı́stnost́ı, kam by se držáky
instalovaly, bylo následně rozhodnuto, že návrh JM je prostorově efektivněǰśı. Nav́ıc v návrhu Michala
Svatušky se ukázalo, že neńı dostatek mı́sta pro manipulaci s koly. Členové se tedy jednohlasně shodli,
že se dále budeme zabývat pouze návrhem JM. Děkujeme však Michalu Svatuškovi, že se aktivně
zúčastnil a předložil konkurenčńı řešeńı.

8 Daľśı zasedáńı

Daľśı zasedáńı bylo předběžně stanoveno na pátek 15.4. od 12:00 v mı́stnosti KR. Př́ıpadné změny
budou včas oznámeny.
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